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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 25. april 2018 kl.18.45 – 20.45 afholdes 
på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen. 
Tilstede: David, Brian, Tina, Søren, Marianne Agerskov, Marianne Bryld, Dorte (inklusionsvej-
leder og gæst), Birgitte, Krista. 

 
Fraværende: Selinay, Kim. 

 
1. Valg af ordstyrer: Tina. 

 
2. Godkendelse af referat fra forrige møde: Ønske om mere specifik navne identifikation i 

forhold til medlemmer med ens fornavn. 
 

3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 

 
4. Inklusionsstrategien – Dorte Jensen kommer og fremlægger (Bilag) Strategien blev 

fremlagt. 

 
5. Informationer fra  

 Ledelsen: Fremlagde plan for skolen i tilfælde af konflikt – 34 lærere er undtaget 

blandt andet pga. specialundervisning og deres lektioner afvikles. Særlige klas-

seskemaer er klar, særlig beregning for SFO børn, som SFO’en kan rumme, er 
klar.  
Fagfordelingen er i gang – udfordres af at lønsummen ikke matcher medarbej-

der lønningerne. Venter ansættelse af én ny medarbejder og en barselsvikar. 
Tidsplanen følges. 
Bestyrelsen blev orienteret om en særlig episode der har været omkring en elev 

på skolen. 
Orientering om dannelsesprocessen af kommende 3. og 7. klasser, Nye Veje 
18/19, APV resultat klar – opklarende spørgsmål til enkelte svar udsendes til 

medarbejderne. 
Bestyrelsen blev orienteret om en personsag og en klassesag. 

 Skolebestyrelsen: Tina orienterede om deltagelse i kommunens dialogmøde om 

trafikpolitikken.  

 Medarbejderne: Fagfordelingen er færdig i indskolingen, men i fuld gang på re-

sten af skolen.  
Deltaget i cafemøde med fokus på elever der ikke kommer meget i skole qua 
udfordringer. At skolen oplever mange afrapporteringer, at lønsummen ikke 
rækker til de aktuelle ansatte. 

 Elevrådet: Bestyrelsen efterlyser deltagelse fra elevrådet. Der opstod dialog om, 
hvordan kan vi engagere eleverne. Ønskes med på næste møde – hvordan 

får vi eleverne med til møderne? 
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6. Udtalelse til skolerapporten (Bilag):  
Skolebestyrelsen glæder sig over de positive resultater der er opnået på trods af be-
grænsede ressourcer. 

Bestyrelsen har svært ved at se anvendeligheden af rapporten. 
Bestyrelsen påpeger, at trods præstationer lige over det forventelige, er ambitionerne 
højere. 

 
 
7. Dialogmøde i maj, BUL ønsker at drøfte: 

 Vision for skoleområdet:  

 Opfølgning på kvalitetsrapporten: Udfordringsretten i fht anvendeligheden 
af et meget ressourcekrævende arbejde 

 IT-strategi: Er der en strategi? Hvad vil vi med it i kommunen? 

 10 min. pr. skole til selvvalgt emne 
 

8. Valg til skolebestyrelsen:  
Der er samlet kommet 7 kandidater (3 genopstiller). I morgen er der deadline for freds-

valg, alternativt fortsætter valget. 

 
9. Møderække for næste skoleår: Godkendt. 

 
10. Eventuelt 
 Intet til dette punkt. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den  

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Jeanette Mortensen 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Marianne Bryld    Birgitte Thrane 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Krista Hoffmann   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Søren Christensen   Selinay Ürün 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Stina Nielsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________  

Kim G. Rasmussen   David Møller 

 
 
 

 
 
 
 
 
 


